
Protokół Nr XXXIV /2022 
z XXXIV sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 9 marca 2022 r. 
 
 
XXXIV sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym 
w Łańcucie z zastosowaniem zdalnego trybu obradowania zgodnie z ustawą z dnia 
31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID 19, innych chorób 
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw 
(Dz. U. poz. 568).  
Sesji przewodniczył Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego.  
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu. W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje 
się w formie elektronicznej na stronie BIP Starostwa Powiatowego:  
http://www.powiat-lancut.itl.pl/bip/index.php?page=group.php&grp=49  
 
Obrady rozpoczęto 9 marca 2022 r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:40 tego 
samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura – nieobecny  
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro 
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła modlitwę 
do św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
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Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządku posiedzenia: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 

Łańcuckiego w 2021 r.  
4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Zapobiegania 

Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli Powiatu 
Łańcuckiego na lata 2022 – 2024.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Podkarpackiego zadań 
publicznych z zakresu administracji rządowej.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na realizację projektu 
pozakonkursowego pn. Aktywizacja osób powyżej 29 r. ż. pozostających bez pracy 
w powiecie łańcuckim (VIII) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Podkarpackiego na lata 2014-2020. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Białobrzegi na 
realizację zadania pn. „Budowa kładki dla pieszych w Woli Dalszej”.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków udzielania 
stypendiów w ramach Powiatowego Programu wspierania edukacji uzdolnionych 
uczniów szkół ponadpodstawowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat 
Łańcucki.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/62/2019 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 25 czerwca 2019 r. w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu 
wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół ponadpodstawowych oraz 
wyrównywania szans edukacyjnych uczniów, dla których organem prowadzącym 
jest Powiat Łańcucki. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia IV Liceum Ogólnokształcącego w Łańcucie 
z Zespołu Szkół Technicznych w Łańcucie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji IV Liceum Ogólnokształcącego w Łańcucie 
z siedzibą przy ul. Armii Krajowej 51A w Łańcucie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 
nr 2 w Łańcucie z Zespołu Szkół Technicznych w Łańcucie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 
nr 2 w Łańcucie z siedzibą przy ul. Armii Krajowej 51A w Łańcucie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia Szkoły Policealnej Nr 1 w Łańcucie 
z Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Kochanowskiego w Łańcucie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 1 w Łańcucie 
z siedzibą przy ul. Podzwierzyniec 41 w Łańcucie. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2022. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
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19. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

20. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
21. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
22. Sprawy różne.  
23. Zakończenie.  
 
 
Ad. 3.  
Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 
Łańcuckiego w 2021 r. 
 
 
Sprawozdanie przedstawiła i omówiła Edyta Urban Biuro Pionu Ochrony Spraw 
Obronnych i Zarządzania Kryzysowego. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac, 
Radny Jan Panek, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radny Michał Mac, 
Pani Edyta Urban, 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu  
Radna Monika Roman, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radny Krzysztof Wawro, 
Radny Michał Mac, 
Przewodniczący Rady Powiatu Marek Uberman. 
 
 
Ad. 4.  
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Zapobiegania 
Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli Powiatu 
Łańcuckiego na lata 2022 – 2024. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Edyta Urban Biuro Pionu Ochrony Spraw 
Obronnych i Zarządzania Kryzysowego. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac, 
Pani Edyta Urban, 
Radna Monika Roman, 
Radny Michał Mac – zgłosił wniosek formalny o zdjęcie powyższego punktu z porządku 
obrad i skierowanie go ponownie pod obrady komisji w celu uzupełnienia Programu.  
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Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska, 
Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego, którą przedstawił 
Przewodniczący Komisji.  
 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały jako wniosek 
dalej idący.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Zapobiegania 
Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli Powiatu 
Łańcuckiego na lata 2022 – 2024. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam 
Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Janusz Bester, Kamil Kilian, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz 
Rejman 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura. 
 
Uchwała Nr XXXIV/240/2022 w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu 
Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli 
Powiatu Łańcuckiego na lata 2022 – 2024 została podjęta (w załączeniu) w związku 
z powyższym wniosek radego Michała Maca nie podlega głosowaniu.  
 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Podkarpackiego zadań 
publicznych z zakresu administracji rządowej. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Edyta Urban Biuro Pionu Ochrony Spraw 
Obronnych i Zarządzania Kryzysowego. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Podkarpackiego zadań 
publicznych z zakresu administracji rządowej. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura. 
 
Uchwała Nr XXXIV/241/2022 w sprawie przyjęcia od Wojewody Podkarpackiego 
zadań publicznych z zakresu administracji rządowej została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na realizację 
projektu pozakonkursowego pn. Aktywizacja osób powyżej 29 r. ż. pozostających 
bez pracy w powiecie łańcuckim (VIII) współfinansowanego z Europejskiego 
Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Wojciech Wydrzyński Dyrektor Powiatowego 
Urzędu Pracy w Łańcucie.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Mariusz Rejman, 
Radny Jan Magoń, 
Radny Jan Panek, 
Radna Monika Roman, 
Wojciech Wydrzyński Dyrektor PUP.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji. 
 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na realizację projektu 
pozakonkursowego pn. Aktywizacja osób powyżej 29 r. ż. pozostających bez pracy 
w powiecie łańcuckim (VIII) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
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Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Podkarpackiego na lata 2014-2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura. 
 
Uchwała Nr XXXIV/242/2022 w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na 
realizację projektu pozakonkursowego pn. Aktywizacja osób powyżej 29 r. ż. 
pozostających bez pracy w powiecie łańcuckim (VIII) współfinansowanego 
z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020 została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Białobrzegi na 
realizację zadania pn. „Budowa kładki dla pieszych w Woli Dalszej”. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Bogdan Drożdż Naczelnik Wydziału Geodezji 
i Gospodarki Nieruchomościami w Łańcucie.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Białobrzegi na 
realizację zadania pn. „Budowa kładki dla pieszych w Woli Dalszej”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
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Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura. 
 
Uchwała Nr XXXIV/243/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Białobrzegi na realizację zadania pn. „Budowa kładki dla pieszych w Woli Dalszej” 
została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków udzielania 
stypendiów w ramach Powiatowego Programu wspierania edukacji uzdolnionych 
uczniów szkół ponadpodstawowych, dla których organem prowadzącym jest 
Powiat Łańcucki. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych w Łańcucie.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Jan Magoń, 
Naczelnik Tadeusz Pasieczny, 
Radny Janusz Bester – wniosek o cofnięcie projektu uchwały do komisji w celu 
określenia zapisu, aby warunkiem ubiegania się o stypendium było uzyskanie oceny 
co najmniej dobrej z zachowania.  
Przewodniczący Rady Marek Uberman, 
Radny Zbigniew Grad, 
Radny Mariusz Rejman, 
Radny Jan Magoń, 
Radny Jan Panek, 
Przewodniczący Rady Marek Uberman, 
Naczelnik Tadeusz Pasieczny, 
Wicestarosta Barbara Pilawa-Kraus,  
Radny Zbigniew Grad (Ad Vocem), 
Radny Jakub Reizer – wniosek formalny, aby jednym z kryteriów uzyskania stypendium 
był zapis dotyczący uzyskania świadectwa z wyróżnieniem. 
Radny Jan Magoń, 
Radny Janusz Bester, 
Radny Józef Buk, 
Wicestarosta Barbara Pilawa-Kraus, 
Radny Mariusz Rejman, 
Radny Marian Kurek. 
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Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, 
Sportu i Rekreacji, którą przedstawił Józef Buk Przewodniczący Komisji.  
 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały jako wniosek 
dalej idący.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków udzielania 
stypendiów w ramach Powiatowego Programu wspierania edukacji uzdolnionych 
uczniów szkół ponadpodstawowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat 
Łańcucki. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard 
Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
PRZECIW (1) 
Janusz Bester 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Zbigniew Grad, Kamil Kilian, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, 
Mariusz Rejman 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura 
 
Uchwała Nr XXXIV/244/2022 w sprawie określenia szczegółowych warunków 
udzielania stypendiów w ramach Powiatowego Programu wspierania edukacji 
uzdolnionych uczniów szkół ponadpodstawowych, dla których organem prowadzącym 
jest Powiat Łańcucki została podjęta (w załączeniu), w związku z powyższym wniosek  
nie będzie głosowany.  
 
 
Ad. 9.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/62/2019 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 25 czerwca 2019 r. w sprawie przyjęcia Powiatowego 
Programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół ponadpodstawowych 
oraz wyrównywania szans edukacyjnych uczniów, dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Łańcucki. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych w Łańcucie.  
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Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, 
Sportu i Rekreacji.  
 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/62/2019 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 25 czerwca 2019 r. w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu 
wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół ponadpodstawowych oraz 
wyrównywania szans edukacyjnych uczniów, dla których organem prowadzącym jest 
Powiat Łańcucki. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Jan Kilian, Adam 
Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Jan Magoń, Monika Roman, 
Paweł Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Zbigniew Grad, Kamil Kilian, Michał Mac, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura. 
 
Uchwała Nr XXXIV/245/2022 w sprawie zmiany uchwały Nr IX/62/2019 Rady 
Powiatu Łańcuckiego z dnia 25 czerwca 2019 r. w sprawie przyjęcia Powiatowego 
Programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół ponadpodstawowych oraz 
wyrównywania szans edukacyjnych uczniów, dla których organem prowadzącym jest 
Powiat Łańcucki.  została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 10.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia IV Liceum Ogólnokształcącego 
w Łańcucie z Zespołu Szkół Technicznych w Łańcucie. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych w Łańcucie.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, 
Sportu i Rekreacji.  
 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia IV Liceum Ogólnokształcącego w Łańcucie 
z Zespołu Szkół Technicznych w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Panek 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura 
 
Uchwała Nr XXXIV/246/2022 w sprawie wyłączenia IV Liceum Ogólnokształcącego 
w Łańcucie z Zespołu Szkół Technicznych w Łańcucie została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 11.  
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji IV Liceum Ogólnokształcącego w Łańcucie 
z siedzibą przy ul. Armii Krajowej 51A w Łańcucie. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych w Łańcucie.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, 
Sportu i Rekreacji.  
 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji IV Liceum Ogólnokształcącego w Łańcucie 
z siedzibą przy ul. Armii Krajowej 51A w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
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Mac, Jan Magoń, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Panek 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura. 
 
Uchwała Nr XXXIV/247/2022 w sprawie likwidacji IV Liceum Ogólnokształcącego 
w Łańcucie z siedzibą przy ul. Armii Krajowej 51A w Łańcucie została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 12.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 
nr 2 w Łańcucie z Zespołu Szkół Technicznych w Łańcucie. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych w Łańcucie.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, 
Sportu i Rekreacji.  
 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 
nr 2 w Łańcucie z Zespołu Szkół Technicznych w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura. 
 
Uchwała Nr XXXIV/248/2022 w sprawie wyłączenia Liceum Ogólnokształcącego dla 
Dorosłych nr 2 w Łańcucie z Zespołu Szkół Technicznych w Łańcucie została podjęta 
(w załączeniu).  
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Ad. 13.  
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 
nr 2 w Łańcucie z siedzibą przy ul. Armii Krajowej 51A w Łańcucie. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych w Łańcucie.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, 
Sportu i Rekreacji.  
 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych nr 2 
w Łańcucie z siedzibą przy ul. Armii Krajowej 51A w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura. 
 
Uchwała Nr XXXIV/249/2022 w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla 
Dorosłych nr 2 w Łańcucie z siedzibą przy ul. Armii Krajowej 51A w Łańcucie została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 14.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia Szkoły Policealnej Nr 1 w Łańcucie 
z Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Kochanowskiego w Łańcucie. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych w Łańcucie.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, 
Sportu i Rekreacji.  
 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia Szkoły Policealnej Nr 1 w Łańcucie z Zespołu 
Szkół Nr 2 im. Jana Kochanowskiego w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura 
 
Uchwała Nr XXXIV/250/2022 w sprawie wyłączenia Szkoły Policealnej Nr 1 
w Łańcucie z Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Kochanowskiego w Łańcucie została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 15.  
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 1 w Łańcucie 
z siedzibą przy ul. Podzwierzyniec 41 w Łańcucie. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych w Łańcucie.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, 
Sportu i Rekreacji.  
 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 1 w Łańcucie z siedzibą 
przy ul. Podzwierzyniec 41 w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura 
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Uchwała Nr XXXIV/251/2022 w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 1 
w Łańcucie z siedzibą przy ul. Podzwierzyniec 41 w Łańcucie została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 16.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Kochman Sekretarz Powiatu.  
Radny Jan Panek, 
Radny Zbigniew Grad poinformował, że powyższy temat był analizowany na 
posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja wyraziła stanowisko i wniosła 
o negatywnie rozpatrzenie przedmiotowej petycji, 
Robert Kochman Sekretarz Powiatu, 
Radny Zbigniew Grad (Ad Vocem), 
Radna Monika Roman, 
Radny Jan Magoń, 
Robert Kochman Sekretarz Powiatu, 
Radny Jan Panek, 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu,  
Radny Zbigniew Grad (Ad Vocem), 
Radny Jakub Reizer, 
Radny Michał Mac, 
Radna Monika Roman, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Robert Kochman Sekretarz Powiatu, 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu, 
Radny Zbigniew Grad (Ad Vocem). 
 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, 
Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
PRZECIW (2) 
Barbara Brudniak, Jan Panek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Janusz Bester, Jan Magoń, Jakub Reizer, Mariusz Rejman 
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NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura. 
 
Uchwała Nr XXXIV/252/2022 w sprawie wyrażenia stanowiska została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 17.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2022. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił i omówił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2022. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura. 
 
Uchwała Nr XXXIV/253/2022 zmiany budżetu powiatu na rok 2022 została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 18.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił i omówił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura. 
 
Uchwała Nr XXXIV/254/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 19.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu (sprawozdanie w załączeniu).  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac zwróci się z zapytaniem odnośnie oddziału psychiatrii dziecięcej 
w Centrum Medycznym w Łańcucie, jakie są perspektywy na poprawę sytuacji.  
Pan Starosta odpowiedział, że jeżeli chodzi psychiatrię dziecięcą od lat są problemy, 
które wynikają  z małej liczby lekarzy w tej dziedzinie, często zdarza się też tak, że 
lekarze odchodzą na prywatną praktykę. Oddział w Łańcucie jako jedyny 
w województwie podkarpackim jest bardzo obłożony, zakontraktowanych jest 24 łóżek, 
natomiast pacjentów jest przeważnie około 40. Jest to problem ogólnopolski i dopóki 
nie zostanie globalnie rozwiązany to taka sytuacja będzie się utrzymywać.  
 
Radna Monika Roman zwróciła się z zapytaniem odnośnie budowa tunelu w Łańcucie, 
na jakim jest etapie. 
Pan Starosta – z rozmów wynika, że wszystko jest na dobrej drodze, trwają prace 
projektowe i ustalenia.  
 
Radny Jan Magoń zwrócił się z wnioskiem do Komisji Edukacji, aby rozważyć 
zatrudnienie w przyszłym roku przy CKZ nauczycieli ogólnokształcących, którzy 
byliby w stanie przejąć nauczanie indywidualne w szkołach.  
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Barbara Pilawa – Kraus Wicestarosta odpowiedziała, że czasami nauczanie 
indywidualne pozwala na dopełnienie etatów wśród nauczycieli. Dodała, że należy ten 
temat przeanalizować i dopiero wówczas podjąć decyzje o dodatkowym zatrudnieniu. 
Nawiązała też do uczniów z Ukrainy przekazując, że nad tym tematem należy się 
zastanawiać i podjąć decyzje w zależności od rozwoju sytuacji.  
W tej sprawie głos zabrał ponownie radny Jan Magoń (Ad Vocem) oraz radna Halina 
Golec.  
 
 
Ad. 20.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 
 
Radny Janusz Bester zwrócił się z wnioskiem odnośnie potrzeby budowy parkingu przy 
PKP w Łańcucie, nadmienił że temat ten już był wcześniej sygnalizowany, parking 
w tym miejscu jest bardzo potrzebny. 
 
Radny Michał Mac zwrócił się z zapytaniem odnośnie:  
1) Czy wniosek w sprawie scaleń w miejscowości Tarnawka został złożony? 
2) Czy coś się dzieje w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Powiatu? 
3) Temat dotyczący obrony cywilnej, zwłaszcza obecnej sytuacji, aby Powiat bardzo 

poważnie potraktował obecnie trwające zagrożenie militarne i w kontekście 
Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku Publicznego 
i Bezpieczeństwa Obywateli Powiatu Łańcuckiego jak również w ramach Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Łańcuckiego ten temat w najbliższym czasie 
poruszyć, ponieważ Polska i Polacy nie są przygotowani na takie zagrożenie. 
Natomiast Powiat, który w kwestii bezpieczeństwa, nadzoru nad służbami typu straż, 
policja jest w tym zakresie mocniejszy kompetencyjnie i koordynuje prace gmin 
i jednostek. Prośba o poważne potraktowanie tej kwestii.  
 

Radny Jan Panek poinformował, iż dowiedział się, że uchwała nad którą radni 
dyskutowali na sesji Rady Powiatu kilka godzin została odrzucona przez organ nadzoru. 
Chodzi o uchwałę dotyczącą protestu mieszkańców Wysokiej. Radny chciałby poznać 
uzasadnienie organu nadzorczego, dlaczego została odrzucona i poprosił o przesłanie 
tego uzasadnienia.  
 
Pani Barbara Pilawa-Kraus Wicestarosta odpowiedziała odnośnie Młodzieżowej Rady 
Powiatu, sprawa jest w toku, trwają prace nad projektem statutu i regulaminu, 
prowadzone są konsultacje w szkołach. Realny termin przeprowadzenia wyborów do 
Młodzieżowej Rady Powiatu został określony na jesień br. Natomiast wcześniej trafi to 
pod obrady zarządu i komisji Rady Powiatu.  
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Pan Starosta Adam Krzysztoń ustosunkował się do zapytania radnego Janusza Bestera 
odpowiedział, że sprawy parkingów jest to domena miasta Łańcuta. Poinformował, że 
miasto Łańcut ma plany budowy parkingów od strony północnej, przy okazji budowy 
tunelu tak, aby utworzyć jak najwięcej miejsc postojowych dla osób korzystających 
z PKP.  
Odnośnie scaleń w miejscowości Tarnawka pan Starosta odpowiedział, że 
dokumentacja na scalenia została przesłana do marszałka województwa podkarpackiego 
celem przyznania pomocy finansowej na scalenie gruntów.  
 
 
Ad. 21.  
Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Michał Mac, Mariusz Rejman 
BRAK GŁOSU (1) 
Kamil Kilian 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura 
 
Protokół Nr XXXII / 2022 z dnia 31 stycznia 2022 r. oraz Protokół Nr XXXIII/2022 
z dnia 9 lutego 2022 zostały przyjęty. 
 
 
Ad. 22.  
Sprawy różne. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Monika Roman zwróciła się zapytaniem czy Generalna Dyrekcja Dróg 
Krajowych i Autostrad ustosunkowała się odnośnie zgłoszonych uchybień powstałych 
przy budowie DK nr 4 w Łańcucie. 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki poinformował, że pismo zostało przesłane do 
GDKD i A, natomiast odpowiedzi jeszcze nie ma.  
 
W sprawach różnych głos zabrała także radna miasta Łańcuta Karolina Pill – Sowa, 
która zwróciła się z prośbą o zainteresowanie się tematem i podjęcia wspólnych prac 
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odnośnie petycji, którą skierowała do Starostwa Powiatowego w Łańcucie w sprawie 
przejścia dla pieszych z Osiedla Trześnik w ulicę Jagiellońską. Jest to newralgiczne 
miejsce, niebezpieczne, wypadkowe i wymaga zmian. Zwróciła się z prośbą, aby podjąć 
realne działania wspólnie z miastem i rozwiązać problem. 
Damian Szubart Naczelnik Wydziału Komunikacji udzielił w sposób obszerny 
i szczegółowy wyjaśnień w tej sprawie.  
Głos popierający w tej sprawie wyrazili: 
Przewodniczący Rady Powiatu,  
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radny Michał Mac, 
Radna Monika Roman.  
 

 
 
Ad. 23.  
Zakończenie. 
 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, a następnie w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął 
obrady XXXIV sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 

 
Przewodniczący 

Rada Powiatu Łańcuckiego 
 

Marek UBERMAN 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
________________________________________ 
 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


